
KNJIŽNIČARSTVO

Novo na poti k integraciji
Predlog o nameravani in-

tegraciji knjižnic občine Ljub-
ljana Center so obravnavali
sindikati in se o njem pozitivno
izrazili. Nato je sledila skupna
konferenca vseh zainteresira-
nih družbenih in političnih or-
ganizacij.ki soimelivzvezis
predlogom prav tako pozitiv-
no mnenje.

- Kajpajekonkretnegabilo
storjeno v teh prvih mesecih
letošnjega leta, smo vprašali
tovariša Vižintina. »Delnosmo
uredili in rešili problem pro-
storov. Le-te smo dobili nad
Mestno knjižnico, kjer naj bi v
bodoče imeli svoj sedež upra-
va in računovodstvo. Na žalost
za preostale skupne službe še
vedno nimamo prostorov. Ob
tem bi želel še enkratpoudariti
dejstvo, daintegracijaknjižnic
ne pomeni graditve neke
osrednje hiše, ne, naše knjiž-
nice bodo ostale tam kjer so!«

- Inkajjenoveganapodroč-
ju knjižničarstva bližnje ljub-
ljanske okolice?

»No, tudi tu je prišlo dodolo-
čenega napredka. Knjižnica
Vič je odprla nove podružnice
za Polhov Gradec, Ig in Brdo.

Knjižnica Bežigrad se je prese-
lila v nove prostore in odprla
novo knjižnico v domu krajev-
ne skupnosti v Savskem nase-
lju. Vendar imamo še veliko
krajev v ljubljanski okolici,
kjer velik naval na bibliobus le
dokazuje, da bi tudi tu bilo
nujno nekaj ukreniti.

Ali bi nam lahko povedali še
nekaj besed o vaših važnejših
načrtih za prihodnost.

»Seveda. Še vedno iščemo
ustreznejši prostor, da bi tako
lahko ustanovili vsaj eno po-
sebno knjižnico in čitalnico -
čitalnice v Ljubljani pa tako ali
tako predstavljajo velik
problem. Tu bi lahko bili knjiž-
nično jedro s poudarkom na
delu z mladino. Manjše dvora-
ne in avle bi lahko uporabljali,
seveda le v času, ko ne bi bile
zasedene, za razvoj modernih
knjižničnih dejavnosti, ki jih
zaradi prostorske stiske tre-
nutno ne moremo izvajati. Za-
stopamo mnenje, da smisel
kulturnega centra ni le pol-
njenje dvoran. Tu naj bi se
občani zadrževali ves dan in
knjižnica, kot živa institucija,
prostor izrablja izredno in-
tenzivno.«


